
OBNOVA LJUBLJANSKEGAGRADU

Za zdaj le stolp - drugo
kasneje

Veliko časa je že minilo od takrat, ko so Ljubljan
čani prenehali pogledovati protl Ljubljanskemu
gradu, kdaj bo le-ta obnovljen. Še več časa pa je
minilo, odkarje bila sprejeta odločitev o obnovi Ljub-
Ijanskega gradu. Toda nedolgo tega se je na vrhu
hriba zabelila obnovljena zunanjost grajskega stolpa.
Odstranitev odrov okoli stolpa je pokazala, da se tam
zgoraj /e nekaj dogaja. O tem, kaj se dogaja, smo se
pogovarjali s predsednikom odbora za prenovo Ljub-
Ijanskega gradu pri izvršnem svetu skupščine mesta
Ljubljana inž. Hugom Keržanom.

V letu 1978 so predstavniki
skupščine mesta Ljubljana, SOb
Bežigrad, Center, Moste-Polje, Ši-
ška, Vič-Rudnik, samoupravne
stanovanjske skupnosti ljubljan-
skih občin, IPK in TOZD Elektro
Ljubljana mesto sklenili družbeni
dogovor o prenovi Ljubljanskega
gradu. Po tem dogovoru naj bi
sanirali temelje in nosilne zidove,
zamenjali ostrejše in kritine,
kompletno uredili poročno dvo-
rano ter dokončali notranjo in zu-
nanjo komunalno ureditev.

Za dela, ki so jih opravili do
konca leta 1980, so praktično izčr-'
pali po družbenem dogovoru
zbrana sredstva. Odbor je ocenil,
da bi lahko vse delo opravili v
letih 1981, 1982 in 1983, pri/čemer
je računal, da bodo podpisnice
dogovora v bmenjenih letih zdru-
ževale letno po približno 50 mili-
jonov dinarjev. V letu 1981 so ob-
novitelji izčrpali vsa'sredstva, ki
jih imajo na voljo oziroma bi jih
morali dobiti iz proračuna skup-
ščine mesta Ljubljana.

Upoštevajoč varčevalne ukrepe
odbor predvideva, da bo prenova
Ljubljanskega gradu potekala po-
časneie, kot so jo prvotno načrto-
vali. Že leto 1981 pa je pokazalo,

da je finančni dotok bistveno
manjši. Zato so tudi za leto 1982
načrtovali manj sredstev in sicer
približno 31 milijonov dinarjev.
To obenem pomeni podaljšanje
gradnje v leta 1983, 1984 in 1985.

S takim dotokom so zato za leto
1982 predvideli skromnejši pro-
gram del. Dokončali naj bi razgle-
dni stolp, nadaljevali gradbena
dela v poročni dvorani, gradbena
dela pri lapidariju in vhodnem

• mostu. Prekrili bodo grajsko ka-
pelo, ki je neposredno priklju-
čena k razglednemu stolpu.

Trenutno najbolj hitijo z dokon-
čanjem del na razglednem stolpu.
Obljubljajo, da se bodo prvi obi-
skovalci lahko povzpeli na vrh že
konec aprila, najpozneje v začet-
ku maja; v stolpu potekajo še zad-
nja dela pri postavitvi litoželeznih
stopnic.

Tako bodo Ljubljančani imeli
vsaj nekaj od dosedaj nedostop-
nega Ljubljanskega gradu. Goto-
vo jih je že veliko, ki se ne'spomi-
njajo več,.kakšna je videti Ljub-
ljana, razgmjena kot na dlani z
grajskega stplpa,'da ne govorimo
o tistih najmlajših, ki na njego-
vem vrhu še nikoli niso bili.
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